
Protokoll Årsmöte Torpa Avlopp Samfällighetsförening

Fjärås Bygdegård kl 18.00 2016-04-27 efter Ekonomiska föreningens årsmöte.

Deltagarlista: Roland Elg, Jan Rytorp, Sten Börjesson, Solveig Andersson, Jane Carlsson, Jimmie Westlöf. 
Anders Fermheden, Ulla Johansson, Mikael Johansson, Johan Sörensson, Magnus Elofsson, Mikael Jonsson, 
Margaretha Eriksson, Rickard Hedmark, Torbjörn Elfström, Ann Skantz, Kent Fermheden, Ingela Pettersson, 
Linda o Christian Andersson, Bosse Jensäter, Karl Wennerbäck, Lilian o Garry Breitkreuz, Lars Holgersson, Peter
Christensen, Lars Röding, Tage Eriksson, Nickola Kendsaby, Inge o Gudrun Andersson, Rene´ Andersson, Jan 
Inge Christensson.

1. Mötet öppnades av Jan Rytorp.

2. Till ordförande för mötet valdes Anders Fermheden.

3. Till sekreterare för mötet valdes Jane Carlsson.

4. Mötet ansågs vara utlyst i behörig ordning.

5. Till protokolljusterare tillika rösträknare valdes Tage Eriksson och Inge Andersson.

6. Styrelsens verksamhetsberättelse lästes upp av Jan Rytorp.

7. Revisionsberättelse  för  2015 presenterades av Margaretha Eriksson.

8. Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2015.

9. Förslag till inkomst och utgiftsstat och debiteringslängd lästes upp av Jan Rytorp.

10. Fastställande av arvode till styrelseledamöterna och revisorerna.

Ordförande                     20.000kr

Sekreterare                     15.000kr

Kassör                             18.000kr

Övriga ledamöter               7.500kr

Revisorerna                           999kr

Suppl                                     999kr

11. Stämman godkände förslag till inkomst, utgiftsstat och debiteringslängd.                                                    

Därefter kom förslag om förändrad debiteringslängd vilket stämman biföll.

Eftersom detta senare förslag inte delgivits i kallelsen till stämman kan det enligt  stadgarna för 
samfällighetsföreningen inte godkännas

12.  Val av ordförande och styrelse. Gäller även för TOA

Ordförande för 1 år valdes Jan Rytorp



Styrelseledamot för 2 år valdes Solveig Andersson

Styrelseledamot för 2 år valdes Jane Carlsson

Styrelseledamot för 1år valdes Sten Börjesson

Styrelseledamot för 1år valdes Jimmie Westlöf

Roland Elg sitter kvar på 1år

Nyval på 2st suppleanter valdes

Rickard Hedmark 1 år

Lilian  Breitkreuz 1 år

13. Val av revisorer på 1 år. Gäller även TOA

Ordinarie Margaretha Eriksson sammankallande TOA,TAS

Ordinarie Johan Bergström

Suppleant Sören Andersson

14. Val av valberedningen på 1år. Gäller även TOA

Mikael Jonsson

Magnus Elofsson

15. Inkomna motioner. Inga.

16. Övriga frågor  Revisorerna sitter under förutsättning att styrelsen tar in en auktoriserad revisor.

Idag har vi bara en som gör bokslut, och det blir för betungande för revisorerna med all juridik.

Efter att en auktoriserad revisor gjort revision kan revisorerna granska.

17. Information. Slut för rättning har på börjats, september 2015 var vi på besök hos Lantmäteriet 

Vi väntar på ritningar från dem där vi ser att ledningar ligger på ledningsrätten.

De fått alla underlag från oss, De hade en kartritare som skulle lösa det men hon flyttade, 

Jan Rytorp informerade att vi haft en del problem med avloppspumpar,

Det som får följa med i avloppspumpen är det som kommer från kroppen. Inget mer.

18. Stämmoprotokollet finns tillgängligt hos Jane Carlsson och på hemsidan.

19. Mötet avslutades



Vid protokollet

Jane Carlsson

              Justeras:

             

          Tage Eriksson                                                                  Inge Andersson


